
 

 

  
Mötesanteckningar 
Mötesdatum 
2022-05-30 

Tillgänglighetsrådet 
 

 

Plats och tid Sessionssalen, plan 2, kommunhuset, måndag den 30-5 2022, 
klockan 09:00-12:00 

 
Deltagare  Per-Inge Pettersson, ordförande 

Ulla-Britt Hofvergård, Hjärt- och Lungförening 
Anders Nilsson, Hultsfred/Vimmerby Epilepsiföreningen 
Margaretha Ottosson, FUB 
Bert Ingström, HRF 

 
 
Övriga deltagare  Mikael Pettersson, fastighetschef, AB Hultsfreds Bostäder 

Jens Karlsson, projektchef, Östra Smålands Kommunala Teknik-
förbund 
Susanne Nilsson, sekreterare 

 
 
 
 

Ärendelista 
 

1. Ordförande öppnar mötet 
 

2. Föregående mötesanteckningar 
 

3. Förbättrad tillgänglighet på kommunens och bostadsbolagets fastighet-
er. Mikael Pettersson, fastighetschef, ABHB kommer och berättar kl. 
09:00. 

 
4. Förbättrad tillgänglighet på ortens utemiljöer. Jens Karlsson, Projekt-

chef, ÖSK kommer och berättar kl. 11:00 
 

5. Yttrande om gemensamma regler för Kommunal Pensionärsrådet och 
Kommunala Tillgänglighetsrådet 

 
6. Rapporter från föreningarna 

 
7. Övriga ärenden 

 
8. Avslutning 

 
 
 



 

 

Tillgänglighetsrådet 

 

 
1. Ordförande hälsar välkommen 

 
Dagens möte var förlagt till Sessionssalen i kommunhuset. 
Ordförande hälsade alla välkomna till mötet, speciellt till dagens första 
inbjudna gäst, Mikael Pettersson, fastighetschef för ABHB. Alla delta-
garna fick göra en kort presentation av sig själva. En ändring gjordes i 
ärendelistan. Punkt 2 och 3 byter plats. 
 
 
 

2. Information om förbättrad på kommunens och bostadsbolagets fas-
tigheter 
 
Mikael Pettersson började med en kort presentation av sig själv. Han 
ansvarar för bostadsbolagets ABHB:s egna fastigheter samt avtal att 
sköta fastigheter som ägs av kommunen, HKIAB, HTH - Hultsfreds 
Trygga Hem och SBO – Statens Bostads Omvandling 
 
Han förklarade också att enkla hinder är avhjälpta även analyser av bo-
lagets hus är genomförda. Även samtliga entréer, men där är det pro-
blem med halvtrappor om man behöver anpassa med hiss. 
Bostadsanpassningsbidrag beviljas av kommunen och ABHB utför ar-
betet i bolagets egna fastigheter. 
 
 
 

3. Föregående mötesanteckningar 
Mötesanteckningarna från föregående möte godkändes av rådet. 
 
 

4. Information om förbättrad tillgänglighet på ortens utemiljöer. 
 
Jens visade bilder hur det såg ut framöver, vad som ska göras de  
närmaste åren. Det är blandat annat att göra i ordning utemiljöer i 
kommunen kring skolor, parker med mera. Man har handikappanpassat 
alla lekplatser. Man ska se över trafiksäkerheten för barn. För förskolor 
är inget klart. Man håller även på med stora underhåll av vägar. Ser 
även över parkeringar och parker. Det är krav på bygglov vid föränd-
ring och nybyggnation. 
Virserum är testort för något som kallas för ”Rätt fart i staden”, genom-
fartsvägen har en hastighet på 30 km/tim. 
Tittar även på tillgänglighetssäkerhet för barn 
 
 



 

 

Tillgänglighetsrådet 

 

Service utökning på Kejsarkullen: 
Dygnet runt öppet med kameraövervakning. 
Funderingar över att inlämning av skräp ska betalas. 
 
Inväntade projekt är bland annat utbyggnad av Torsplan, det vill säga 
att man stänger av Storgatan och på det viset blir Västerlånggatan mer 
trafikerad och parkleden. 
 
En ny makeover vid Albäcksskolan och sågdammen. 
 
Målilla skola har fått en ny park med torrdamm. 
 
KGM får ny väg 
 
Nya hållplatser, gång- och cykelvägar 
 
Rådet påvisade önskemål på stora torget från Mimerhuset att det behövs 
något annat än kullersten. Svårt att ta sig fram med rullstol och rullato-
rer. Planering finns för plattläggning. 
Frågan kom upp även hur det var tänkt vid Herrstorpet med tillgänglig-
het och säkerhet på gång- och cykelvägar. Inga separata gång- och cy-
kelvägar och ingen tillgänglighet. Man får inte göra åverkan på naturen 
 
 
 

5. Yttrande om gemensamma regler för Kommunala Pensionärsrådet 
(KPR) och det Kommunala Tillgänglighetsrådet (KTR) 
 
En synpunkt var att reglerna för båda råden ska redovisas även i kom-
munfullmäktige. 
Reglerna är uppdelade på gemensamma och specifika regler för båda 
råden. För vårt eget råd såg allt bra ut, förutom att ändra och ta bort 
några ord. 
 
 
 

6. Rapporter från föreningarna 
 
Alla börjar så smått starta upp i sina föreningar. 
Det kommer ny teknik inom hörsel, nya hörselapparater så det krävs 
mer ny teknik i samlingslokaler och i övriga verksamheter. Sekreteraren 
i rådet fick i uppdrag att prata med kontaktcenter. Även med personalen 
på Valhall om de tänkt på detta i och med den stora renoveringen möte.  
 
 



 

 

Tillgänglighetsrådet 

 

7. Övriga ärenden 
 
Inga nya synpunkter har inkommit till synpunkt ”Tillgänglighet” på 
kommunens hemsida meddelade sekreteraren som läser av den  
funktionen. 
En representant i rådet meddelade att hon slutar från och med detta 
möte. Hon har varit med ända sedan starten då det låg under social-
nämnden och hette handikapprådet. 
 
 
 

8. Avslutning 
 
Ordförande tackade för ett bra och intressant möte. Önskade alla en 
skön sommar. Och ett återseende till hösten. 
 
 
Nästa möte: 
Ordförande och Bert Ingström från Hörselskadades Riksförbund, Vim-
merby och Hultsfred undersöker möjligheten att tillsammans med Reg-
ion Kalmar få till ett allmänt möte i Hultsfred och informera om hjälp-
medel för hörselskadade. 
 
 
 
 
 
 
Vid pennan  

Susanne 


